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Opvolgingsvlag: Opvolgen
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Goedemorgen,

Dank dat u toch even de telefoon op nam, ik begrijp dat het een drukke tijd is voor u. Hieronder mijn vragen
over het azc in Tubbergen.

1. Ik begreep gister dat de gemeente zich overvallen valt voelt door het besluit van de staatssecretaris om het 
COA het hotel te laten kopen. De gesprekken liepen echter al langer toch? De staatssecretaris stelt dat
Tubbergen meermaals gevraagd is mee te werken aan een oplossing. Wanneer zijn de onderhandelingen
begonnen? En op welke manier is de gemeente dan toch verrast? Is 'dwang' nooit onderwerp van gesprek
geweest tijdens de onderhandelingen? Die term zong toch al een tijd rond en staatssecretaris sprak er over in
de media, is Tubbergen niet direct gewaarschuwd?

2. Bij Opl stelde de wethouder niet tegen opvang van vluchtelingen te zijn, maar dat een azc in het hotel
teveel vluchtelingen naar Tubbergen brengt. Waar zijn jullie dan bang voor? Criminaliteit? Ook zag ik een
spandoek bij de protesten waarop staat 'houdt Tubbergen schoon Waarom is onder de bewoners sprake van
dergelijke aversie tegen vluchtelingen?

3. Bij hetzelfde programma stelde de wethouder dat als alle gemeenten iets meer zouden doen een
'dwangmaatregel' niet nodig zou zijn. De afgelopen tijd is echter gebleken dat gemeenten de opvang voor
asielzoekers niet geregeld krijgen. Is het dan niet juist oncollegiaal om de burgemeester van Ter Apel met
de problemen te laten zitten? Daar liggen dagelijks meer dan honderd mensen buiten, een probleem wat
gedeeltelijk verholpen kan worden door het hotel in Tubbergen.

4. De wethouder zei gister dat de opvang voor statushouders in jullie gemeente niet vol zit. Klopt dat? Wat
is de taakstelling en hoeveel plekken zijn er nu bezet? Hoe komt het dat de opvang niet vol zit?

5. Volgens het ANP denken jullie momenteel na over stappen om de gedwongen koop van het hotel te
voorkomen. Welke mogelijkheden zien jullie? Is het koopcontract nog niet getekend?

6. De staatssecretaris is het ook niet eens met de kritiek dat kleine dorpen buiten de randstap momenteel 
opdraaien voor de asielproblemen. Grote steden vervullen volgens hem al langer een belangrijke rol. Wat
vindt u daarvan? Waarom heeft u het gevoel dat het platteland onevenredig wordt behandeld?

Ik hoor graag van u en ben altijd bereikbaar op _

Met vriendelijke groet,
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